

卫理公会以萨迦守望者 7-13/3/2024

三月第二个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】愿天父的慈爱与和平临到以色列和哈马斯组织之间，保守他们愿意定下停火协议，使两方的人民得到安全和平安的生活和居所。
<https://rb.gy/nhhmeh>
- 【b】求主赐智慧给澳洲当局，有策略性扑灭和控制火势，及时疏散人群，同时间引进更多援助，使疏散的人民得到妥善的照顾。
<https://rb.gy/pfrecv>
- 【c】求神安慰遭受袭击或流离失所的尼日利亚信徒，使他们继续仰望神，藉着援助组织重建并供应他们一切所需的援助。
<https://shorturl.at/mARZ8>

2.国家

- 【a】愿天父藉着国家调高服务税（SST）得到额外收入，能促进国家经济蓬勃发展，提供福利减轻人民负担，使人民安居乐业。
<https://rb.gy/2td4pn>
- 【b】愿天父保守我国的中小企业能转型与时俱进，学习数码化经商，掌握数码化技术，加强运营业务效率，提高收入并开拓更多市场。
<https://rb.gy/159ctk>
- 【c】愿天父赐智慧给政府，有全面的宣传和推广，向人民表达进行登记注册国家主要数据库（PADU）的好处，并且帮助人民进行注册流程。
<https://shorturl.at/mY459>

3.教会

- 【a】愿上帝指教我们爱神的话，继续在忙碌中有固定个人祷告灵修，勤读圣经，顺服主话，学像耶稣。
- 【b】愿教会积极参与大斋期禁食祷告，愿意减少娱乐与简朴吃喝，花更多时间敞开心与主亲近和学习主的话。
- 【c】祈求上帝鼓励更多人参与装备课程，引导他们认识真理，不断学习和进步，立志为主活出圣洁，蒙神喜悦的生活。

4.家庭

- 【a】求上帝指教父母顺服主话，学像耶稣，爱心教育，教养孩童一生走在神的真理中。
- 【b】求天父教导每个孩子遵守圣经教导，在主里听从与孝敬父母，不惹父母的怒气。
- 【c】求天父赐永不止息的爱，让每个人愿意在家庭里活出主的爱，散发基督馨香之气。

Methodist Issachar Watchmen 7-13/3/2024

Prayer items 2nd week of March

1. World

- a. May the love and peace of the Heavenly Father come upon Israel and the Hamas organization, enabling them to agree to a ceasefire agreement, so that the people on both sides may dwell in safety and peace. <https://rb.gy/mopy5m>
- b. May the Lord grant wisdom to the Australian authorities to strategically extinguish and control the fires, evacuate people promptly, and at the same time bring in more assistance, so that the evacuees can receive proper care. <https://rb.gy/s3ilwf>
- c. May God comfort the Nigerian believers who have been attacked or displaced, enabling them to continue to look up to God; who, through aid organizations, will supply them with all necessary assistance to rebuild. <https://shorturl.at/cgtQ7>

2. Country

- a. May our Heavenly Father make use of the increase in the Sales and Service Tax (SST), which the country has implemented to generate additional income, to promote the development of the national economy, to provide welfare to alleviate the burden on the people, and to ensure the well-being and prosperity of the citizens <https://rb.gy/d3eknr>
- b. May our Heavenly Father safeguard our country's small and medium-sized enterprises (SMEs) so that they can adapt with the times, learn digital business, master new technologies, enhance operational efficiency, increase income, and explore more markets. <https://shorturl.at/pAN18>
- c. May our Heavenly Father grant wisdom to the government to be able to promote and advertise more comprehensively the benefits of registering for the Central Database Hub system (PADU) to the people; and to assist the people in the registration process <https://shorturl.at/luBDX>

3. Church

- a. May God teach us to love His Word, to continue having regular personal prayer time and spiritual devotion amidst our busyness, to diligently study the Bible, to obey His words, and to strive to be like Jesus.
- b. May the church actively participate in fasting and prayer during the Lenten season. To willingly reduce entertainment and indulge in simpler food and drink, to spend more time opening our hearts and drawing closer to the Lord and learning His teachings.
- c. We pray that God encourages more people to engage in equipping courses, to receive guidance to know the truth, to continually learn and grow, and to aspire to live a holy life that is pleasing to the Lord.

4. Family

- a. Pray that God teaches parents to obey the word of the Lord, to be like Jesus, to educate with love, and to raise children to walk in His truth.
- b. Pray that our Heavenly Father teaches every child to obey Biblical Teachings, to obey and honour their parents in the Lord, and to not provoke their parents to anger.
- c. Pray for the outpouring of God's unceasing love to all, so that everyone will be willing to live out the love of the Lord in their families, spreading the sweet aroma of Christ.

Pengawal Methodist Issachar 7-13/3/2024

Doa minggu kedua Mac

1.Dunia

- a. Semoga kasih sayang dan keamanan Bapa di Syurga dicurah ke atas Israel dan Kumpulan Perjuangan Palestin Hamas, jadikan mereka agar sanggup menetapkan perjanjian gencatan senjata, dan penduduk dan rakyat hidup selamat dan damai. <https://rb.gy/q8pfxq>
- b. Doa agar Tuhan kurniakan hikmah kepada pihak berkuasa di Australia, berstrategik mengawal dan memadamkan api, mengatur pemindahan penduduk dengan cepat, serta pada masa yang sama membawa lebih banyak bantuan, agar penduduk dipindah peroleh jagaan yang baik. <https://rb.gy/i152fl>
- c. Doa agar Tuhan menghiburkan orang Kristian di Nigeria yang menjadi mangsa serangan atau terpaksa mengungsi, supaya mereka terus berserah kepada Tuhan, dan menerima bantuan daripada organisasi bantuan dalam pemulihan dan penyediaan segala keperluan mereka. <https://shorturl.at/cgtQ7>

2.Negara

- a. Peningkatan Cukai Perkhidmatan (SST) telah diumumkan sejak kebelakangan ini. Doa agar hal ini dapat meningkatkan pendapatan tambahan, terutamanya terhadap ekonomi negara kita, membawa kesan positif dari segi perkembangan ekonomi negara, menyediakan kebajikan bagi golongan yang memerlukan, dan memastikan keamanan serta kebahagiaan rakyat. <https://rb.gy/4qc0g6>
- b. Semoga Allah Bapa campur tangan dan menjaga agar perusahaan kecil dan sederhana (PKS) negara kita dapat bertumbuh dengan perkembangan masa, mempelajari aspek digital dan menggunakan teknologi dalam perniagaan masing-masing, meningkatkan kecekapan operasi dan pendapatan, dan merentasi lebih banyak pasaran. <https://rb.gy/n7s73q>
- c. Doa agar Bapa Syurgawi kurniakan hikmat kepada pihak kerajaan untuk mempromosikan kebaikan pendaftaran dalam Pangkalan Data Utara Negara (PADU), melalui penjelasan dan pengiklanan kepada seluruh rakyat, serta membantu rakyat dalam proses pendaftaran. <https://shorturl.at/cdosH>

3.Gereja

- a. Doa agar Allah Bapa mengajar kita kasih cinta pada Firman-Nya, kekalkan doa peribadian dan penyembahan rohani secara tetap walau dalam kesibukan; tekun membaca Alkitab, taat kepada firman Tuhan, dan berusaha untuk menteladani Yesus.
- b. Doa untuk gereja, agar gereja Allah secara aktif turut sertai dalam kegiatan puasa dan doa pada musim Prapaska, sanggup dan rela kurangkan penghiburan dan amalkan pemakanan sederhana, serta meluangkan lebih masa untuk mendekati Tuhan dan mempelajari ajaran-Nya.
- c. Doa agar Allah mendorong lebih ramai orang sanggup menyertai dalam kursus perlengkapan, membangkit mereka mengenali kebenaran, terus belajar dan meningkatkan diri, serta berikra menjalani kehidupan suci yang menyenangkan kepada Tuhan.

4.Keluarga

- a. Doa agar Allah mengajar ibu bapa untuk taat kepada firman Tuhan, mencontohi sikap Yesus, mendidik dengan kasih, dan membesarkan anak-anak agar hidup dalam kebenaran Allah.
- b. Doa agar Bapa Syurgawi mendidik setiap anak untuk mematuhi ajaran Alkitab, taat kepada-Nya dan menghormati ibu bapa dalam Tuhan, serta tidak menimbulkan kemarahan ibu bapa.
- c. Doa agar Bapa Syurgawi mengurniakan kasih abadi, agar setiap individu sanggup hidupan kasih Tuhan di dalam keluarga, dan menjadi kesaksian baik Kristus.